
  

 
 

各位聖安東尼奧地區的台灣同鄉及朋友們, 

 

聖安東尼奧台灣同鄉會(TAASA) 將於 2013 年六月二十二日(周六) 由上

午十一時至下午四點鐘假 UTSA 校園 Denman 宴會廳盛大舉辦一年一度的

端午節聯歡慶祝活動。活動所有的餐點菜餚將由同鄉會義工們親手精心烹

調製作; 現場並將會提供手工葷、素、甜粽免費限量分發給同鄉會會員 

(家庭: 兩顆粽子/家; 個人: 一顆粽子/人) 及義賣給所有與會的朋友們, 

歡迎大家踴躍參與並請邀請親朋好友共襄盛舉。 

 

 

 Denman 宴會廳位於 UTSA 校本部的 University Center (UC) North 

Building。關於如何抵達校園及活動會場及活動其他相關資訊, 請見

以下附件: 

 

附件一: 如何抵達 UTSA 校園之開車路線指南。 

附件二: UTSA 校本區校園地圖。 

附件三:活動所在地 Denman 廳的位置圖 

附件四: 會員申請表。 

附件五: 報名方式及餐會費用。 

附件六: 端午節聯歡慶祝餐會菜單。 

 

註: 為了能夠較精確掌握與會人數以便準備活動餐點及名卡製作, 煩請大

家盡快回覆參加與否至: 

TaiwaneseAssocitaionSA@gmail.com 

感激不盡! 

 

mailto:TaiwaneseAssocitaionSA@gmail.com


  

 
 

Hello! 

 

The Taiwanese Association of America in San Antonio (TAASA) is going to hold a Dragon Boat Festival 

Celebration on June 22nd, 2013, 11:00 AM to 4:00 PM. This event will take place at the Denman Ballroom in 

the University of Texas at San Antonio (UTSA) 1604 Campus. All the food at the celebration will be provided 

and prepared by our volunteer Taiwanese chefs. All TAASA members will receive 2 zongzi (Bamboo Leaf 

wrapped Sticky Rice with filling) per family and one per person; there’ll be more zongzi available for purchase to 

everyone at the event. Please come and bring your family & friends to join us in this special event! 

 

Please find attachments for the directions to the location and other information about this event: 

Attachment 1: Driving Directions to UTSA. 

Attachment 2: UTSA Campus map.  

Attachment 3: Location of Denman Ballroom in UC north building. 

Attachment 4: TAASA membership application form 

Attachment 5: Dragon Boat Festival Celebration 2013 registration form 

Attachment 6: Food menu for the event. 

 

*Please email this registration form back to: 

TaiwaneseAssocitaionSA@gmail.com  

 as soon as possible for the head count & name tags printing. We really appreciate it! 


